
Bestyrelsen har siden afdelingsmødet holdt 2 møder, hvor vi har set på, hvad der skal udføres det næste år. 

Følgende opgaver er udført siden sidst: 

* Afdelingens hjemmeside opdateret 

* 1 års gennemgang på byggeriet gennemført 

* Skur ved containerpladsen 

* Skråparkering blok A 

* Fugle sikring på 2.sal/taget 

* Maling af alle indgangspartier på ejendommen 

* Rensning af altaner for alger 

* Nye røgalarmer i alle lejligheder 

* Skrid sikring for boligerne på torvet 

 

Følgende opgaver udføres i 2019 

* Græsplæne ved blok D 

* Ventilatorer i alle tørrerum 

* Beplantning ved græsplæne blok D - bøge rundelle og bøgehæk 

* Nyt handicaptoilet i beboer-lokalet 

* Skråparkering blok B 

* Grillplads m.m. - blok B 

 

Henrik, Uffe og Anders er fortsat i fuld gang med, at få sat skik på de grønne områder. Dette arbejde vil 

også fortsætte i 2019.. 

Såfremt der er beboere, der har ønsker for de grønne områder, er de meget velkommen til at kontakte 

Maria eller John A., fra bestyrelsen. 

 

Vi har fortsat 4 udvalg. 

Aktivitetsudvalg med Pernille og Suzanne 

Hjemmeside og IT-udvalg med Peter Rytter og Peter Berner 

De grønne områder med Maria og John A. 

Energiudvalg med John H. 



Hvis der er nogen beboere som har interesse inden for disse områder, og har forslag/ideer til forbedringer, 

er man meget velkommen til at kontakte os. 

En lille jule- og nytårsønske fra bestyrelsen er, at vi alle hjælper hinanden med, at passe på vores 

bebyggelse og de omkringliggende områder. 

 

 Til slut vil vi blot ønske alle beboere de bedste ønsker for fremtiden og en glædelig jul og godt nytår, når vi 

når dertil. 


